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P R O T O K Ó Ł Nr V/15 

 

sesji Rady Gminy Łagów odbytej w  dniu  18  l u t e g o  2015 roku. 

 

Na sesji obecnych było 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

 

W obradach sesji udział wzięli: radni według załączonej listy obecności, Pan 

Paweł Marwicki Wójt Gminy Łagów, Pan Zbigniew Meducki Zastępca Wójta, 

Pani Małgorzata Sitarz  Skarbnik Gminy, Pani Elżbieta Ginał Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Zbelutce, Pani Małgorzata Bęben Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Piotrowie, Pani Ewa Mikulko Wicedyrektor Gminnego Zespołu 

Szkół w Łagowie, Pan Paweł Garstka Prezes Jednostki OSP Łagów, Pan Kamil 

Kargul Prezes Jednostki OSP Sędek, Pan Grzegorz Siwoń Prezes klubu 

sportowego, Pan Rafał Gołofit trener klubu sportowego, Pan Łukasz Żebrowski 

kierownik  referatu gospodarki komunalnej, Pan Jan Łucki pracownik Urzędu 

Gminy, sołtysi oraz mieszkańcy gminy Łagów. 

 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

 

                   

               1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

               2. Przyjęcie porządku obrad. 

               3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

               4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności pomiędzy sesjami. 

               5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

                   - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata  

                     2015-2029, 

                   - zmian w budżecie gminy Łagów  na 2015 rok, 

                   - uchylenia uchwały Nr IV/16/15 Rady Gminy Łagów z dnia   

                     27   stycznia  2015 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu   

                     krótkoterminowego, 

                   - zaciągnięcia pożyczki krótkoterminowej z budżetu państwa na  

                     wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013, 
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                   - upoważnienia Wójta Gminy Łagów do zawarcia porozumienia z  

                     Gminą Bieliny, Gminą Górno, Miastem i Gminą Daleszyc 

                     w sprawie   realizacji przedsięwzięcia „Uporządkowanie  

                     gospodarki wodno-  ściekowej w otulinie Cisowsko-Orłowińskiego  

                     Parku Krajobrazowego   i Świętokrzyskiego Parku Narodowego na  

                     terenie gmin: Górno,   Bieliny, Daleszyce”. 

                   - poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze  

                     inkasa,  określenie inkasentów i wysokości wynagrodzenia za  

                     inkaso, 

                   - zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  oraz  

                     zbiorowego odprowadzania ścieków, 

                   - ustalenia dopłat z budżetu gminy do taryf  dla zbiorowego  

                     zaopatrzenia  w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków na  

                     terenie Gminy  Łagów, 

                   - zmiany Uchwały Nr XIV/83/11 z dnia 11 października 2011 roku  

                     w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej, zasad  

                     poboru oraz określenia inkasentów, 

                   - zmiany Statutu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich, 

                   - uchylenia Uchwały Nr 1/15 zebrania wiejskiego sołectwa Płucki 

                     z dnia   02 lutego 2015 roku w sprawie wyboru sołtysa. 

               6. Informacja Prezesów Ochotniczych Straży Pożarnych z działalności 

                   za 2014 rok. 

               7. Sprawy różne. 

               8. Wnioski i interpelacje. 

               9. Zakończenie obrad.   

 

 

Pkt 1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan   Marek Bartkiewicz, 

powitał radnych, zaproszonych gości i stwierdził, że w sesji bierze udział 15 

radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Pkt 2. Projekt porządku obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Marek Bartkiewicz. 

 

Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik zawnioskowała  o wprowadzeniu do porządku 

obrad projektów  uchwał w sprawie:  uchylenia uchwały Nr IV/16/15 Rady 

Gminy Łagów z dnia   27   stycznia  2015 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu   

 krótkoterminowego, zaciągnięcia pożyczki krótkoterminowej z budżetu 

państwa na  wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013. 

 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy Łagów zawnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad projektów uchwał w sprawie:  upoważnienia Wójta Gminy 
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Łagów do zawarcia porozumienia z Gminą Bieliny, Gminą Górno, Miastem i 

Gminą Daleszyc   w sprawie   realizacji przedsięwzięcia „Uporządkowanie  

gospodarki wodno-  ściekowej w otulinie Cisowsko-Orłowińskiego   Parku 

Krajobrazowego   i Świętokrzyskiego Parku Narodowego na terenie gmin: 

Górno,   Bieliny, Daleszyce”, uchylenia Uchwały Nr 1/15 zebrania wiejskiego 

sołectwa Płucki  z dnia   02 lutego 2015 roku w sprawie wyboru sołtysa. 

 

Wniosek zgłoszony przez Panią Skarbnik w głosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Wniosek zgłoszony przez Pana Wójta w głosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

 

Po naniesieniu poprawki porządek obrad w głosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

 

Pkt 3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji został przed rozpoczęciem dzisiejszego posiedzenia 

wyłożony do wglądu. 

Protokół w wyniku glosowania został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brałom15 radnych. 

 

Pkt 4. Wójt Gminy Pan Paweł Marwicki złożył sprawozdanie z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

/ sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 5. Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformowała, że w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej zwiększono dochody o kwotę 289.429zł, w 

tym: dochody bieżące zwiększyły się o kwotę 144.000zł,  dochody majątkowe o 

kwotę 145.429zł , a wydatki majątkowe o 52.429zł. 

W przedsięwzięciach wprowadzono następujące zmiany: 

- przebudowa targowiska, zmniejszyły się wydatki w 2015 roku ze środków 

własnych o kwotę 110571 zł, 

- doposażenie świetlicy w budynku remizy OSP w Łagowie oraz 

zagospodarowanie terenu przyległego do Szkoły Podstawowej w Rudzie 

zwiększyły się wydatki w 2015 roku o kwotę 400.000zł, 

- odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych, zmniejszyły się 

wydatki w latach 2015, 2016,2017 po 80.000zł w każdym roku. 

 

Zmiany w budżecie gminy na 2015 rok, zarówno po stronie dochody, jak i 

wydatki przedstawiła Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy. 
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W budżecie po stronie dochodów zaplanowane zostały dochody z tytułu 

refundacji poniesionych wydatków w 2014 roku i są to: 

Dział 010 Rozdział 01010 § 6207 kwota 1.419.324 zł 

Dział 921 Rozdział 92109 § 6207 kwota 89.054 zł. 

 

Pani Izabela Garbacka-Łach  zapytała, co ma być wykonane w świetlicy 

budynku remizy OSP w Łagowie. 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki wyjaśnił, że będzie to standardowe doposażenie 

świetlicy, zapewniające w pełni  potrzeby świetlicy. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/13/15 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata 2015-2029 przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łagów na 2015 rok 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr IV/16/15 z dnia 27 stycznia 

2015 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki krótkoterminowej z budżetu 

państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan  Marek Bartkiewicz. 

 

Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy  poinformowała, że Gmina Łagów 

zaciąga pożyczkę w banku Gospodarstwa Krajowego w łącznej wysokości 

289.429zł z przeznaczeniem na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 

2007-2013 zadania inwestycyjnego ujętego w załączniku nr 3 „Limity 

wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2015 

roku, nazwa zadania „Doposażenie świetlicy w budynku remizy OSP w 

Łagowie oraz zagospodarowanie terenu przyległego do Szkoły Podstawowej w 

Rudzie” 
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Zaciągnięta pożyczka sfinansuje przejściowy deficyt budżetu gminy. 

Źródłem spłaty pożyczki będą środki z płatności w ramach programu  PROW 

2007-2013, Działanie 313/322/323 Odnowa i Rozwój Wsi. 

Całkowita spłata pożyczki nastąpi w 2015roku. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Projekt uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Podjęcie uchwały podyktowane jest nowym wyborem sołtysów. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Pan Józef Wójcik Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska poinformował, że komisja analizowała taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę oraz za zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Członkowie komisji zawnioskowali, aby cena 1m
3
 wody oraz 1m

3
 ścieków 

pozostała na dotychczasowym poziomie. 

 

Pan Jan Łucki poinformował, że ustalenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków nastąpiło na podstawie zasad, które 

określone zostały na podstawie Rozporządzenia Ministra Budownictwa. 

W procesie kalkulacji uwzględniono zmiany w zakresie kalkulacji kosztów, 

planując je na podstawie kosztów poniesionych w roku obrachunkowym 

poprzedzającym rok, w którym wprowadzona jest taryfa z uwzględnieniem 

planowanych zmian warunków ekonomicznych wpływających na poziom 

kosztów w roku obowiązywania taryf. 

Definicja stawki opłaty abonamentowej wymogła konieczność zmian zasad 

ewidencji kosztów, dlatego opłata abonamentowa została skalkulowana według 

dwóch rodzajów kosztów: 

- odczytu wodomierza lub urządzenia pomiarowego, 

- rozliczenie należności za wodę i ścieki. 

Obliczanie taryfowych cen i stawek opłat nastąpiło poprzez podzielenie 

odpowiadających im rocznych planowanych niezbędnych przychodów poprzez 

roczną ilość sprzedaży. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że taryfa to suma wszystkich wydatków związana z 

wydobyciem 1m
3
 wody, natomiast dopłata to pokrycie różnicy pomiędzy taryfą, 

a tym co płaci odbiorca. 
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Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Pan Jan Łucki powiedział, że Rada Gminy Łagów zatwierdziła na okres od 

10.04.2015r do 09.03.2016 roku taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

odprowadzanie ścieków. 

Zgodnie z art. 24 ust.6 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków, Rada Gminy może podjąć uchwałę o dopłacie dla 

jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. 

 

Pan Zdzisław Zwoliński powiedział, że fakturowane jest tylko 25% wydobycia. 

Zapytał, czy jest jakiś projekt naprawczy lub podjęte jakieś działania, aby ten 

procent się zmienił. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat z budżetu gminy dla taryfowych 

grup odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łagów przedstawił Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIV/83/11 z dnia 11 października 

2011 roku w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej, zasad 

poboru oraz określenia inkasentów przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Pan Wójt poinformował, że zmiana inkasenta wynika z rozwiązania umowy o 

pracę w Urzędzie  Gminy przez dotychczasowego inkasenta. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Łagów do zawarcia 

porozumienia z Gminą Bieliny, Gminą Górno, Miastem i Gminą Daleszyce w 

sprawie realizacji przedsięwzięcia „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej 

w otulinie Cisowsko- Orłowińskiego Parku Krajobrazowego i Świętokrzyskiego 

Parku Narodowego na terenie gmin: Górno, Bieliny, Daleszyce,Łagów. 

 

Pan Wójt poinformował, że uchwała dotyczy upoważnienia przez Radę Gminy  

Łagów, Wójta Gminy Łagów do zawarcia porozumienia międzygminnego w 

sprawie wspólnego przygotowania i zrealizowania przedsięwzięcia 

pn.”Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w otulinie Cisowsko-

Orłowińskiego  Parku Krajobrazowego i Świętokrzyskiego Parku Narodowego na 

terenie gmin: Górno, Bieliny, Daleszyce, Łagów”. 

Podjęte działania mają na celu wspólne wykonywanie zadań publicznych w 

zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków oraz wspólnego złożenia wniosku o 

dofinansowanie przedsięwzięcia ze środków pozabudżetowych, w tym środków z 

Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020. 

W ramach planowanego do realizacji przedsięwzięcia zostaną zrealizowane 

zadania inwestycyjne dotyczące budowy sieci kanalizacji sanitarnej w 

następujących miejscowościach z terenu gminy Łagów: Lechówek, Małacentów 

oraz  wspólna z Gminą Górno, Gminą Bieliny i Gminą Daleszyce budowa 

oczyszczalni ścieków w Skorzeszycach.  

Realizacja przedmiotowego przedsięwzięcia zapewni odprowadzanie ścieków z 

nieruchomości położonych w w/w miejscowościach oraz osiągnięcie efektu 

ekologicznego, który wpłynie na poprawę stanu środowiska naturalnego w gminie 

na obszarze Cisowsko-Orłowińskiego Parku Krajobrazowego. 

 

Pan Stanisław Rycombel zapytał, jak będą przedstawiały się koszty eksploatacji 

dla sołectwa Lechówek i Małacentów. 

 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy wyjaśnił, że ustalona jest graniczna wartość w 

porozumieniu. 

Różnica od wytworzenia do odbioru jest dopłacana z Urzędu. 

 

Pani Justyna Dachowska zapytała, co z budową kanalizacji sanitarnej w msc. 

Sędek oraz na jakim etapie jest dokumentacja techniczna i czy jest aktualna.  
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Pan Wójt wyjaśnił, że kanalizacja Bilowej była wprowadzona do budżetu gminy. 

Zadłużenie na koniec roku 2014 wynosiła około 15 mln. zł. 

Regionalna Izba Obrachunkowa zakazała realizacji tego zadania. 

Dokumentacja jest aktualna, ważna 2 lata. 

Jeżeli chodzi o dalszą część Sędka nie ma dokumentacji na budowę kanalizacji 

sanitarnej. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki poinformował, że Uchwała Nr 1/15 zebrania wiejskiego 

sołectwa Płucki z dnia 02 lutego 2015 roku w sprawie wyboru sołtysa została 

podjęta na podstawie błędnego protokołu komisji skrutacyjnej, powołanej dnia 02 

lutego 2015 roku przez zebranie sołectwa Płucki. 

Protokół  ten zawierał błędne informacje, co do liczby głosów oddanych na 

poszczególnych kandydatów. 

Po ponownym przeliczeniu głosów przez komisję skrutacyjną okazało się, że 

osobą wybraną na pełnienie funkcji sołtysa sołectwa Płucki jest Pan Stefan 

Maluszczak, który otrzymał 54 głosy, a nie Pani Justyna Maluszczak, która 

otrzymała głosów 22, jak wynika z w/w uchwały. 

W związku z powyższym Rada Gminy jest zobowiązana w trybie nadzoru 

określonym w § 35 ust. 2 statutu sołectwa Płucki do uchylenia Uchwały Nr 1/15 

zebrania wiejskiego sołectwa Płucki z dnia 02 lutego 2015 roku w sprawie wyboru 

sołtysa. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 1/15 zebrania wiejskiego 

sołectwa Płucki z dnia 02 lutego 2015 roku w sprawie wyboru sołtysa przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 6. W punkcie tym Prezesi Jednostek OSP Pan Kamil Kargul w Sędku oraz  

Pan Paweł Garstka w Łagowie złożyli sprawozdania z działalności jednostek 

za 2014 rok. 

Informacje z działalności klubu sportowego przedstawił Pan Grzegorz Siwoń. 

 

Pkt 7.  Pan Marek Bartkiewicz Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z treścią 

pism, które wpłynęły do Rady Gminy. 

 

Pisma dotyczyły: 

- terminu dożynek powiatowych, 
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- wskazania kandydatury sołtysa z terenu gminy do tytułu „Sołtys Roku 2014”. 

Pani Krystyna Sikora zaproponowała kandydaturę Pani Justyna Dachowskiej 

sołtys sołectwa Sędek. 

Powyższa kandydatura w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie. 

- zawiadomienia o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia 

nieważności uchwały Nr IV/21/15 Rady Gminy Łagów z dnia 27 stycznia 2015 

roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Sadków na terenie gminy Łagów ora Uchwały Nr IV/22/15 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Złota Woda na 

terenie gminy Łagów, 

- Światowego Związku Żołnierzy Armii Krajowej Okręg  Radom, w sprawie 

wsparcia finansowego budowy pomnika Armii Krajowej, upamiętniającego 

działania w czasie okupacji niemieckiej Okręgu Radomsko – Kieleckiego „Jodła”. 

 

Pan Zdzisław Zwoliński powiedział, że mamy bardzo dużo miejsc na terenie 

naszej gminy i o te miejsca należy zadbać. 

- kupców bazaru przy ul. Iwańskiej oraz przedsiębiorców ul. Rynek, którzy 

zwracają się do Wójta Gminy Łagów o przeniesienie bazaru na ul. Rynek, 

motywując, iż obecna lokalizacja jest niekorzystna zarówno dla mieszkańców,  jak 

i osób prowadzących działalność gospodarczą. 

 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy powiedział, że 15 lutego b.r. odbyło się zebranie 

sołeckie mieszkańców Łagowa, na którym prowadzona była dyskusja na temat 

przeniesienia targu na ul. Rynek. 

Większość uczestników zebrania była za przeniesieniem targu. 

Pan Wójt poinformował, że do końca 2015 roku nie możemy zarobkować, 

ponieważ inwestycja pn. rewitalizacja Rynku była finansowana z Funduszu 

Europejskiego. Trwałość projektu obowiązuje 5 lat od 2010 roku. 

W grę wchodzi tylko przestrzeń na płycie. 

 

Pan Stanisław Rycombel powiedział, że nie widzi żadnego problemu, aby handel 

wrócił ponownie na Rynek. 

 

Pan Wojciech Błosiński poinformował, że targi w wielu miejscowościach naszego 

województwa  nie odbywają się na Rynku. 

Jest modernizowana targowica w Woli Łagowskiej i tam można przenieść plac 

targowy. 

 

Zdaniem Pana Bogusława Siwonia targ powinien wrócić na Rynek. 

Jest to zasadne, gdyż wiele rodzin utrzymuje się tylko z handlu. 

 

Pan Tadeusz Kotwa powiedział, że o handlu decyduje klient. 

Temat przeniesienia targu należy spokojnie przedyskutować. 
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Ponadto nie wiadomo, czy targ na Rynku spełni wymogi sanitarne. 

 

Pan Zdzisław Zwoliński powiedział, że trzeba się bardzo poważnie zastanowić 

przed podjęciem decyzji. 

Pierwsza rzecz to możliwości funkcjonowania, a mianowicie, czy targ się zmieści 

na Rynku, czy będzie komunikacja. 

Targ został utworzony po to, aby zarabiać. Dzisiaj tej decyzji nie podejmiemy, 

ponieważ mamy za mało danych. 

Należy zapytać mieszkańców Rynku, oni mają ograniczenia w poruszaniu się. 

Zdaniem Pana Zdzisława Zwolińskiego należy wziąć pod uwagę interesy 

wszystkich tj. gminy oraz  handlujących. 

 

Pani Krystyna Sikora powiedziała, że należy rozważyć miejsce targowania. 

Płyta dla handlujących jest stanowczo za mała. 

Rynek jest ładny, ukwiecony, zasadzone rośliny będą  niszczone. 

Należy przemyśleć, czy nie jest zasadne, aby plac targowy  przenieść na targowicę 

w Woli Łagowskiej. 

 

Pan Józef  Wójcik powiedział, że targ może być przeniesiony na Rynek, ale muszą 

być dokładnie wskazane miejsca do prowadzenia  handlu, aby zabezpieczyć to, co 

zostało w Rynku zrobione. 

 

Pan Marek Bartkiewicz powiedział, że jest za tym, aby warunki dla 

przedsiębiorców były cywilizowane. 

Problem jest poważny. Miejsca na handel na Rynku jest za mało. 

Nie wiadomo, jak Policja zapatrzy się na handel prowadzony na drogach. 

Pan Przewodniczący zobowiązał się do prowadzenia wspólnych rozmów, aby 

wysłuchać wszystkie strony. 

Poinformował, że Rada Gminy widzi problem. 

Zapytał Pana Pawła Garstkę, jak widzi funkcjonowanie targu na Rynku. 

 

Pan Paweł Garstka poinformował, że 50% handlujących zrezygnowało z przyjazdu 

do Łagowa, ze względu na lokalizację placu targowego. 

Zdaniem Pana Garstki do ul. Kieleckiej plac by wystarczył. 

 

Pan Zdzisław Zwoliński zawnioskował o zwołanie następnego spotkania. 

Pod uwagę  wziąć należy możliwości. 

 

Pan Tadeusz Kotwa powiedział, że temat nie do rozstrzygnięcia na  dzisiejszym 

spotkaniu. 

Po sprawdzeniu wpływów z ostatniego targu dowiemy się ilu jest kupców. 

Musimy zacząć od tego, gdzie konkretnie targ usytuować. 
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Pani Justyna Dachowska zaproponowała, aby zastanowić się, czy łączyć wszystkie 

branże, czy  rozdzielić. 

Można wyznaczyć część placu pod owoce, warzywa, a część pod odzież itp. 

 

Pkt 8. Radni nie zgłosili wniosków i interpelacji. 

 

 

 

 

         W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady  

         Gminy podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady  

         V sesji Rady Gminy Łagów. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:                                                        Przewodniczący Rady Gminy 

Barbara Dolata                                                                 Marek Bartkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

       

 

                                  


